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Ümit etmek yeniden başlamaktır – Vaftizci Yuhanna 

Sevgili kardeşlerim, günaydın! 

Birçoğunuz Roma'da "ümidin hacıları" olarak bulunuyorsunuz. Bu sabah, dünyanın dört bir 

yanından yeni bir başlangıç arayışıyla gelen herkesi ideal olarak karşılayacak ve kucaklayacak 

olan Cumartesi Jübile konuşmalarına başlıyoruz. Gerçekten de, Jübile yeni bir başlangıçtır, 

herkesin Tanrı'dan yeniden başlama olasılığıdır. Jübile ile yeni bir hayata, yeni bir aşamaya 

başlıyoruz. 

Bu cumartesilerde zaman zaman ümidin bazı yönlerini vurgulamak istiyorum. İlahiyatçı 

öğretiler bize ümidin teolojik bir erdem olduğunu söyler. Ve Latincede virtus "güç" anlamına 

gelir; dolayısıyla Tanrı'dan gelen bir güçtür. Bu nedenle ümit, bir alışkanlık veya bir karakter 

özelliği değildir - ya sahip olursunuz ya da olmazsınız - ancak istenmesi gereken bir güçtür. Bu 

yüzden kendimizi hacı yaparız: bir hediye istemek, hayat yolculuğuna yeniden başlamak için 

geliriz. 

İsa'nın Vaftiz Bayramını kutlamak üzereyiz ve bu bizi ümidin büyük peygamberi Vaftizci 

Yuhanna hakkında düşünmeye sevk ediyor. İsa onun hakkında harika bir şey söyledi: 

kadınlardan doğanların en büyüğü olduğunu (bkz. Lk 7:28). O zaman neden bu kadar çok 

insanın ona akın ettiğini, yeni bir başlangıç için, baştan başlamak için can attığını anlıyoruz. Ve 

Jübile bu konuda bize yardımcı oluyor. Vaftizci Yuhanna gerçekten büyük görünüyordu, 

kişiliğinde güvenilir görünüyordu. Tıpkı bugün Kutsal Kapıdan geçtiğimiz gibi, Yuhanna da 

Ürdün Nehri'ni geçmeyi ve Yeşu'nun ilk kez yaptığı gibi Vaat Edilen Topraklara girmeyi 

önerdi. Yeniden başlamak, ilk defaymış gibi toprağı yeniden almak. Kardeşlerim, kelime budur: 

yeniden başla. Bunu kafamıza koyalım ve hep birlikte söyleyelim: "yeniden başla". Hep birlikte 

söyleyelim: yeniden başla! [hepimiz birkaç kez tekrarlıyoruz] İşte, bunu unutmayın: yeniden 

başla 

Ancak İsa, bu büyük iltifatın hemen ardından bizi düşündüren bir şey daha ekler: “Size şunu 

söylüyorum, kadınlardan doğanlar arasında Yuhanna’dan daha büyük olan yoktur; ancak 

Tanrı’nın krallığında en küçük olan ondan daha büyüktür” (ayet 28). Kardeşlerim, ümit  bu nitel 

adımda her şeydir. Bu bize değil, Tanrı’nın Krallığına bağlıdır. İşte sürpriz: Tanrı’nın Krallığını 

kabul etmek bizi yeni bir büyüklük düzenine götürür. Dünyamızın, hepimizin buna ihtiyacımız 

var! Peki ya biz ne yapmalıyız? [Herkes: “Yeniden başla!”]. Bunu unutmayın. 

İsa bu sözleri söylediğinde, Vaftizci Yuhanna hapistedir ve sorularla doludur. Biz de hac 

yolculuğumuzda birçok soru getiriyoruz, çünkü Allah’ın hükümranlığına hâlâ karşı çıkan 

birçok "Hirodes" var. Ancak İsa bize yeni yolu, İncil'in şaşırtıcı yasası olan Mutlulukların 

yolunu gösteriyor. O zaman kendimize soralım: İçimde yeniden başlamak için gerçek bir arzu 

var mı? Her biriniz bir düşünün: İçimde yeniden başlamak istiyor muyum? Gerçekten büyük 

olan İsa'dan öğrenmek istiyor muyum? En küçüğü, Tanrı'nın Krallığında, büyüktür. Çünkü 

biz... [Herkes: "Yeniden başla!"]. 



Vaftizci Yuhanna’dan kendimizi yeniden yaratmayı öğreniriz. Ortak evimiz için ümit - bu kadar 

istismara uğramış ve yaralanmış Dünyamız - ve tüm insanlar için ümit Tanrı'nın 

farklılığındadır. Onun büyüklüğü farklıdır. Ve İsa'da parlayan ve şimdi bizi hizmet etmeye, 

kardeşçe sevmeye, kendimizi küçük olarak kabul etmeye bağlayan Tanrı'nın bu özgünlüğünden 

yeniden başlayalım. En küçük olanı görmek, onları dinlemek ve onların sesi olmak için. İşte 

yeni başlangıç, Jübile'miz. Ve bu yüzden bunu yapmalıyız... [Herkes: "Yeniden başla!"]. 

Teşekkür ederim. 

 

 


